
Referat af ordinar generalforsamling
Lardag den 21. august 2021 kl. 14.00 16.00 i Rosnas
Forsamlingshus, Ssbakken 7 i Ulstrup, 4400 Kalundborg

Formanden Anders Jensen bod velkommen til de ca 60 fremmsdte.

fpotr
1. Valg af dirigent: John Wilken blev valgt.

2. Valg af referent: Charlotte Hooge Borup blev valgt.

3. Godkendelse afdagsorden. Den blev godkendt

4. Arets beretning:

4.a Bestyrelsens beretning ved formanden Anders Jorn Jensen: Her folger
formandens beretning i punktform.

vi har opniet store resultater.

Startede 6ret med en film om Rosnes og sluttede aret med en meget succesfuld film med Bodil
Jorgensen. I slutningen af denne beretning vil vi have premiere pi endnu en film. Deru:e gang

historien om hvordan Jacob Ellemann-Jensen, Bonderoven, Danmarks Naturfredningsforening m.fl.
har udpeget Rosnrcs til Danmarks Naturkanon.

1.000 medlemmer

Besog af Vejdirektoratet til debat og oplysningsmode

Politikerbesog

Bannere/Skilte

Aktindsigt

Samarbejde med de andre foreninger

Kommunikationsgruppen

Til sidst: Viste han den nye film

4. b Beretning og handlingsplan fra Kommunikationsgruppen ved Susanne

Kjersgaard:

Stotteforeningen blev nedsat i nov 2020 og ville geme have vores ideer og kommunikation
ud. Lavede fsrst et ide'katalog. Deraf kom den fine folder og den blev sendt til mange

interesseforeninger. Der var sympati og folderen blev husstandsomdelt, men mangler stadig
dele af Kalundborg som gerne skulle vere uddelt inden kommunalvalget.
Info og folder ved Kalundborg Byfest.
Fylder op i natumrmmet, Rosnes fur og Aktivitetshuset ved Rssnes Havn.
Hong 28/8 er Stottegruppens medlemmer med.

2619

Kommunalvalget ved Per: Hvilke kandidater er der til Kalundborg Kommunalbestyrelse.



Opfordring til jer alle- klip indlreg ud fra lokale aviser og send det til Stottegruppen. Der er
vist 2 kommunalbestyrelsesmedlemmer som er imod og resten er for en Kattegatsforbindelse
eller har ikke meldt ud endnu.

Der er brug for flere aktive- Der er brug for flere aktive aktivister.

4 .c Beretning Fallessekretariatet ved John Holten:

Samarbejde med de andre foreninger og det har vi virkelig ogsfl giort.
Odder sommeren 2020
Mogens fra Samso Nej til motorvej over Samso
Jacob og Stine stiftet en forening: Nej til motorvej pi Asnes
Vi har stsrre mulighed for at at arbejde imod, nAr vi kommer 4 foreninger med modstand
mod KF.
Vi har et godtsamarbejde og ogsi et godt samarbejde via zoom og 2-3 representanter fra
hver forening.
Vi har lavet denne folder med modstand, og nu er de andre foreninger ogs6 med og der er
uddelt mere end 12.000 stk
Mette Allerup er en stor del af denne folder og vi sender vores rare og positive tanker til
hende.

Gronbogen gratis eksemplar til alle der er modt op i dag.
Mogens fra Samss har lavet et stort arbejde med den og vi takker meget for den. Den vil
fremover kunne ksbes for 50kr
En horing 6/9 p6 Christiansborg og der er et rigtig godt program.4O medlemmer
kan komme med.Skriv jeres navn pa en liste til Dorete Dandanell.

4.d Beretning om datoer ved Dorete Dandanell:
Fremtidige arbejde- der er brug for jer
Hong folkemode : 10.15- I 1 .00 kom med og lyt til debatten mellem Lars Lundsdal, Stine
Foersom og Michael Svane fra Kattegatskomiteen.
Horing pA Christiansborg: 6. september fra kl 14.00- 17.00-vi har 40 pladser. Dorete
sender en mail, si Christiansborg ved hvem der kommer.
Valgmode 26110 - i Rssnes Forsamlingshuset , der kommer info via mail.
25l9:Mod infrastruktur og miljo kontakt Susanne Kjersgird.
Lokal politikere og regerings politikere treder meget vande, men vi mi have dem til at tage
stilling.
Linebeviser 3000 kr til Vores Brugs- hvis vi ikke har en brugs, en skole og et
forsamlingshus, sfl er alt andet er nesten ligemeget- derfor har foreningen stottet og det kan
andre ogsA gore.

4 .e: Sporgsmfll fra medlemmer til bestyrelsens beretning/beretninger

Susanne: Togfonden - ?

Anders: Miske vil man lave en tunnel og hibe p& at modstanden ikke er for stor. I den nye
infrastrukturplan lykkedes det ikke at nedlegge togfonden, det sorgede 'Nej til motorvej pA Rosnes'
for. Tror stadig de vil lave Kattegatforbindelsen, men de laver en hel masse motorveje forst.
Tunnelfabrik pi Lolland vil formentlig gores permanent og sende elementeme rundt til alle
projekteme i landet.



Hanne Merete: Hojhastighedsbane igennem Sjrelland fra Ringsted?
Anders og Morten: Ringsted til Amosen og Tisss til til Asnres eller Rosnes. Den er meget dyr.
Hastighed bliver uden stop- Kobenhavn - Arhus med nonstop.
Elektrificering af Vestbanen vil betyde, at Nordvestbanen ikke blive en del af det. Fx fra Lejre til
Arhus.

Brian: Tak forjeres arbejde og 100 % tak for alt det arbejde I laver. Bange for at navnet og
indholdet at navnet'Nej til Motorvej pfl Rosnres' men I st6r jo ogsi for'Nej til
Kattegatforbindel se'.

Torben fra Stottegruppen: Sidste film - hvordan vil I fE den ud/disnibuere den?
Marianne Lavaetz: Burde foreningen hedde Nej', og nu kan jeg se at I samarbejder meget og det er
vel ogsi godt?
Anders: Vi har virkelig haft et langt kommunikation om hvad vi skal hedde, men vi er kommet til
at vi har hver vores forening og samarbejder mod en Kattegatsforbindelse.
John Holten: Vi er lokal forankret og vores udgangspunkt er, at vi arbejder for 'Nej til motorvej pi
Rssnes', og vi stotter og samarbejder med de andre foreninger, der ogsi sige 'Nej'.
John Wilken: Fastholdelse af navnet ogjeg har ikke endnu hort eller set argumenter for en
Kattegatsforbindelse.

Herefter blev bestyrelsens - og Arets beretning godkendt.

5 Kort info fra de samarbejdende foreninger pd Samso, Asnas og @stjylland.

5.1:Stine Foersom: Asn@s og folkeskolelarer og formand for'Nej til Motorvej p6

Asnas'. Facebook 'Bevar naturen p6 Asnes'. Der skal ikke kore mere beton og

asfalt ud over landet. Hvad er det for en udfordring Kattegatforbindelsen skal lose?

Lagger vagt pa samarbejde, vi er falles om at ga imod. Vi ved at landet ender i et

kaotisk scenarie med denne forbindelsen- t@nk at nogen kan finde pA at lave en

s6dan forbindelse. Det er dybt godnat.

5.2: Samso- 'Stop motorvei over Samso': Vi takker endnu engang for samarbejdet med

Nej til Motorvej pa Rosn@s.

Et slogan: 'Du skol ikke vere bange for at stsde hovedet mod en mur, hvem siger at muren holder'.
Det tenker vi pfl nir vi er i kulkrelderen.
Vi har fundet ud af at2.7 mill k har Region Midtjylland taget fra de offentlige og brugt til
lobbyarbejde for Kattegatforbindelse.
Bliver msdt med stor begejstring, nar vi uddeler folder m.m.
Stor medlemsgang efter filmen med Bodil Jorgensen.
Vi hiber ikke at VVM underssgelsen kommer i gang.

Erik Normann er kraftig imod og er tidl Biskop og Kirkelige r6dgiver.



6. lndkomne forslag

6.1 : Bestyrelsen stiller dette forslag til endring af vedtegternes $2, Foreningens Jormdl, der
lyder: $2.

Fhlgende setning foreslds tiuOjet i paraSral 2, ejler fgrste setning:

"Foreningen samarbejder med foreninger og enkeltpersoner, der er berort ved anlaggelsen af en

Kattegatforbindelse. Dette gelder ogse for den samlede miljopavirkning fra en sAdan forbindelse."
Begrundelse: Foreninger pa Asnas, Samso og i Ostjylland er dannet pA samme grundlag som
vores. Vi har en f@lles interesse i at samarbejde, hvilket vil give os et sterkere udgangspunkt ved
henvendelse til offentligheden og myndigheder. Vi mi ogsA naturligt se vores omgivende hav som

del af det lokale miljo, vi onsker at beskytte. En for snaver formalsparagraf mA ikke forhindre os i

at forfolge disse samarbejdsmuligheder.

Vedr. forslag pkt. 6.1 :Alle stemmer for
Bestyrelsen er nodt til at indkalde til en ekstra genral forsamling, da vi ikke er nok til
stemme den ind.

6.2: Bjame Rye, kasserer vil geme have lavet regnskabsiret om frajuli -juli.
Vedr. punkt 6.2: Dette bliver vedtaget. MEN Hanne Merete mener at der er lov om, at det
skal gi i kalenderiret. Bjame Rye og bestyrelsen undersoger dette.

7. Fremleggelse og godkendelse af det reviderede driftsregnskab ved Bjarne Rye

Regnskabet blev godkendt.

8.Godkendelse af budget; herunder fastsettelse af kontingent. Bestyrelsen foreslir
uendret kontingent pA 100 kr. pr. er. pr. person.

Budget og kontingent Arligt p6 100 kr blev godkendt.

Bilag fra Bjame Regnskab vist pi en slide.
PR Gronbog, folder, mrerker, t-shirt, kasketter, ejendomsskilte, film,
Bjame sender et regnskab til Samso
Viser slides om Medlemsudvikling og hvor kommer medlemmerne fra
2018: 169 og herefter stigning pA 365 % og efter Bodil J. film og herefter er der kommet 300

medlemmer i 2021.I dag er der over 1000 medlemmer. Milet er 1/3 fra det lokale, 1/3 fra
sommerhusejere og 1/3 kommer udefra- Milet er niet.

Bjarne:2021 ca 750 medlemmer . Oplysnings opgave med vores aktive
kommunikationsgruppe.
Fremlegger budget for 2021ca 100.000 kr at gore godt med.

9. Valg af kasserer: Bjarne Rye Nielsen blev valgt.

10. Valg af bestyrelsesmedlemmer:

Pd valg i 202l: Lars Lundsdahl - genopstiller og han blev valgt.

Hans Jakob Madsen - indtrAdt i stedet for Tommy Dinesen - genopstiller for 1 Ar og han blev

valgt.



Dorete Dandanell - genopstiller og hun blev valgt.

Anders Jorn Jensen - onsker at udtrede af bestyrelsen - Begitta Blahaut blev valgt for 1 Ar.

Valg af suppleanter:

Morten Lomholdt - genopstiller ikke -Louise Paaschburg blev valgt

Niels B. Madsen blev valgt

Charlotte Hooge Borup blev valgt.

Valg af revisor og revisorsuppleant:

Revisor: Erik Jensen blev valgt

Revisor suppleant John Wilken blev valgt.

Referent: Charlotte Hooge Borup

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig:
Folg med pi www.nejtilmotorvej.nu og facebook.com/lllej til motorvej pi Rosnes

Foreningens formAl er at arbejde imod en motorvej pa Rosnes-halvoen.

Foreningen kan soge okonomisk stotte til arrangementer og aktiviteter.

Foreningen er partipolitisk uafhengig.
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Dirigent John Wilken

lkke pd valg i 2021:

Susanne Jensen, John Holten-Andersen Jonas Ghyati.

11. EVT.:
Peter: Er der nogen lokalpolitiker der stotter foreningen?
Anders : Enhedslisten, Dansk Folkeparti og SF godtager ikke Kattegatsforbindelsen. Politikerne
skal sige det nu, hvis de hflber pA at fi en tunnel.
Brian: Jeg vil geme have at vi under EVT. giver vores afgiende formand Anders Jorn Jensen en
kempe klapsalve. Det fik han af forsamlingen.
Dorete: Tusind tak for det kempe arbejde Anders som du har giort og vi hAber vi stadig kan
trekke pi dig. Anders har vreret medstifter af foreningen.
Tak til Morten Lomholdt for dit fine arbejde og hiber vi stadig kan trekke pi dig.
Tak til Tommy Dinesen, som har vaeret medstifter af foreningen.
John Wilken takker for en fantastisk stemning og gode beretninger.
Alle her mi si geme stille op til andre politiske moder, og sm6 aktioner, uddeling af folder. Gor jer
geldende og gorjer opmrerksom pi at der findes modstandsforeningermoder vi kan gore os

bemerket pi.


